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Hafslunds nedstigningstårn 
  
I 2009 inngikk Oslo kommune og Hafslund forliksavtale om fjerning av nedstigningstårn med 
lysreklame. Hafslund fikk da betalt for å bytte ut de høye nedstignignstårnene med en lavere 
modell uten reklame. Denne modellen, som kalles "Pirouette", ble valgt i en arkitektkonkurranse 
i regi av Oslo kommune. Hafslund har ennå ikke byttet ut nedstigningstårnene og kan ikke si noe 
om når utskifting vil skje. De begrunner dette med at Oslo kommune valgte en modell i støpejern 
som viser seg vanskelig i produsere, og som kanskje ikke tåler Oslo-vintre. 
 
Et alternativ til nedstigningstårn er å installere en lem i gateplan som åpnes ved behov. 
Nedstigningstårnet i krysset Parkveien/Wergelandsveien har en slik lem, og tårnet (som er av en 
eldre verneverdig type) har derfor ingen praktisk funksjon. Det må antas at lignende lemmer også 
kan installeres andre steder og dermed erstatte nedstigningstårnene. Dette vil gjøre det enklere å 
ferdes på byens fortau. Hafslund har erfaring med å installere slike lemmer, men virker ikke å ha 
gjennomføringsevne til å installere Pirouette. Et bytte fra tårn til lemmer vil derfor raskere kunne 
oppfylle bystyrevedtaket fra 2005 der Byrådet ble bedt om å forhandle fram avtale om fjerning av 
lysreklamen og senking av tårn. Aksjon stans.no, som ble startet som reaksjon på 
lysreklametårnene, foretrekker en slik løsning. 
 
Spørsmålet til Byrådet blir om en endring fra nedstigingstårn til lemmer er forenlig med 
forliksavatalen med Hafslund, og hvorvidt dette er et initiativ Byrådet vil kunne ta. 
  
Med vennlig hilsen,  
Ivar Johansen (SV) 
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